


Wat zijn je studies, je 
werkverleden en hoe ben je bij 
Flanders’ FOOD terecht gekomen?

Ik heb gestudeerd aan de hogeschool Odisee in Brussel 
met als afstudeerrichting Accountancy-Fiscaliteit. Ik 
heb reeds ervaring opgedaan bij Nobel Biocare als Jr. 
accountant en als Accountant bij Sennheiser. 
Sinds kort werk ik als consultant bij Financial Talents. Het is 
via deze weg dat ik terecht ben gekomen bij Flanders’ FOOD.

Hobbies? Kinderen? Sporten? 
Reizen? Huisdieren?

In mijn vrije tijd vind je mij vooral terug op een 
voetbalveld of in de fitness. Hiernaast liggen mijn 
interesses ook bij mode, reizen en lekker eten! 

Waarom wil je werken in/voor  
de voedingsindustrie?

De voedingsindustrie heeft me altijd geboeid. Aangezien 
ik zelf steeds intensief sport besef ik maar al te goed hoe 
belangrijk gezonde voeding voor je lichaam en geest is. 
Hierdoor verdiep ik me zeer graag in de voedingssector!

Wat zijn jouw sterke punten 
volgens jezelf?

Ik ben een goedlachse doorzetter, sociaal en betrouwbaar. 
Lievelingseten?

Tegenwoordig is het moeilijk om een lievelingsgerecht te 
hebben. Alhoewel ik dol ben op de Marokkaanse keuken 
kan ik even goed genieten van stoofvlees met frietjes of 
een burger bij ‘Chez Béri’ :-)

Vranken
Fahd

> Accounting & Finance Business 

250 g sushirijst (ongekookt)

400 g broccoli

400 g mango 

2 avocado’s

200 g rode biet

4 tomaten

200 g edamame bonen

400 g kip

2 eetlepels sojasaus

1 eetlepel sesamzaadjes

Kook de rijst volgens de aanwijzingen op de 
verpakking. Laat afkoelen op een platte schaal. 

Was de rode biet grondig en kook deze gaar. 
Kook vervolgens de broccoli  gaar.

Snijd de mango, avocado, tomaten in kleine 
blokjes. Voeg ook de edamame bonen toe. 

Bak de kip in sojasaus en sesamzaadjes
Leg de rijst op een bord. Leg de groenten/fruit 

en de kip erbovenop. 

Ingrediënten Bereidingswijze

à la FahdPokebowl



Geniet van een overheerlijke reis naar Hawaï!
Een zelfgemaakte pokebowl. 

Samenstell ing

• Macronutriënten
• Calorieën: 698 Kcal
• Vetten: 18g
• Verzadigde vetten: 3g
• Onverzadigde vetten: 7,6g 
• Koolhydraten: 82,3g 
• Voedingsvezels: 12,4g
• Suiker: 18,3g
• Eiwitten: 42,7g

21n i e u w e  g e z i c h t e n



Disclaimer: de nutritionele samenstelling van de recepten werd berekend via de app ‘MyFitnessPal’.  
Deze waarden zijn afhankelijk van de gekozen ingrediënten en kunnen dus afwijken

Wat zijn je studies, je 
werkverleden en hoe ben  
je bij Flanders’ FOOD 
terecht gekomen?

Ik heb Accountancy-Fiscaliteit gestudeerd en 
nadien nog talrijke curcussen gevolgd zoals 
Marketing, Time Management etc. Ik heb 
ondertussen ruimschoots 15 jaar ervaring als 
Office Manager in verschilende sectoren. De 
job bij Flanders’ FOOD sprak me dus aan door 
de ervaring die ik heb als Office Manager en 
de kans om mij ook te ontplooien als event 
assistant. Daarbovenop heb ik ook een hoge 
interesse in voeding, ik kook (en eet) enorm 
graag, vooral experimenteren. 

Hobbies? Kinderen? 
Sporten? Reizen? 
Huisdieren?

In mijn vrije tijd hou ik me vooral bezig met 
het wandelen met mijn schattige viervoeter 
Boomer. Daarnaast ga ik 1 keer per week naar de 
aquagym. Recent ben ik begonnen met mandala’s 
kleuren waar ik me volledig kan in verliezen. 
Waar ik mijn extra vrije tijd mee vul is Netflix, 
een welness dagje, iets gaan drinken, een 
concertje, uit eten gaan of zelf koken. 
Daarbovenop, of allereerst :-), heb ik nog een 
geweldige dochter Joyce van 17 jaar, mijn 
hele wereld! Ze is op jonge leeftijd al gaan 
samenwonen met haar vriend dus kan momenteel 

nog al mijn hulp gebruiken. Ik weet mijn vrije 
tijd dus best wel te vullen :-) 

Waarom wil je werken in/
voor de voedingsindustrie?

Ik heb als sinds kindsafaan een enorme 
interesse in voeding en koken. Ik vind het 
geweldig om je koelkast op te trekken en te 
beginnen experimenteren met wat je vind.
Ik ben ook bezig met het opzetten van een 
eigen website om food waste tegen te gaan 
met als concept “hoe maak ik van restjes in 
de koelkast, opnieuw een volwaardige lekkere 
maaltijd?”

Wat zijn jouw sterke 
punten volgens jezelf?

Ik ben een enorm zorgzaam en sociaal persoon, 
zoals mijn vorige werkgever me noemde “de 
mama van het bedrijf”, ideaal als Office 
Manager. Alsook ben ik een echt organisatorisch 
talent, zowel privé als professioneel, dit komt 
ook heel goed van pas bij deze functie. 

Lievelingseten?
Aangezien ik enorm graag kook en eet, is dit 
geen evidente vraag. Ik eet vooral enorm graag 
pasta, daar kan je oneindig veel combinaties 
mee maken, alsook een goede ovenschotel. 
Als voorgerechtje ben ik zot van carpaccio, en 
als dessert een smeuige moelleux, alsook een 
lekker kaasplankje.

Hermans
Ellen 

> office manager



Scans

- Digi scan 
- FoF scan
- Wateraudit
- Operator 4.0

Piloten

Start-up werking

Vraag@

Coaching

Tools

- CropExplore tool
- Waterbarometer tool

De Flanders’ FOOD 
diensten: 



Events in de kijker

Nevenstromen, een blik op de toekomst 
30 januari 2024 | BMCC Brugge 

Offi ciële opening Belgian Fries Pilot 
18 januari 2024 | Hangar K, Kortrijk 

PROJECTEN

Kick-off Intelligent-FRY 
18 januari 2024 | UGent Campus Kortrijk

Zes verschillende clusters, 
maar één gemeenschappelijk doel: 
Innovatie stimuleren bij bedrijven
20 februari 2024 
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Flanders’ FOOD 
Koning Albert II-laan 19 

1210 Brussel
www.flandersfood.com

Meer starters, meer blijvers, meer groeiers: daar gaan we voor! 

VLAIO en de clusters willen samenwerking tussen  
ondernemingen, kennisinstellingen en overheden faciliteren.  

Flanders’ FOOD is de speerpuntcluster voor de agrovoedingsindustrie. 

Ontdek de andere clusters op www.vlaio.be/clusters. #sterkgroeien


